
 
 

Verksamhetsberättelse 2022 

 
Årsmöte 

17 personer deltog på årsmötet.  

 

Verksamhetsåret 2022 har inte som de senaste två åren präglats av pandemin men vi ser ett tapp i 

medlemmar och även i antalet deltagare på våra aktiviteter. Vi beslutade därför att inför 

terminsstarten 2023 att utöver, att mejla ut, sätta upp på anslagstavlor dela i social medier, också 

att dela ut brevet i så många brevlådor som möjligt på Rindö och Skarpö. 

 

Vi har under året haft följande löpande aktiviteter för barn: 

 

• Tennis (i samarbete med Salim Khan)  

• Barngymnastik  

• Bollsport 

• Joggingkul 

 

Vi har under året haft följande löpande aktiviteter för ungdomar (+13 år) och vuxna: 

 

• CrossNature  

• Box  

• SomaMove  

• Badminton  

• Tennis (i samarbete med Salim Khan)  

• Yoga 

• Funktionell träning 

• Innebandy 

• Fotboll 

• Stavgång – vårterminen? 

 

 

Övriga aktiviteter 

 

Tennisbanan ute  

Under året har KA1IF haft fortsatt samarbete med Tornstaden och ansvarat för bokning via 

hemsidan samt skötsel av tennisbanan. Vi samarbetar även fortsatt med Salim Khan som under 

säsongen haft tenniskurser för både barn och vuxna på tennisbanan. Vi höjde även priset till 85 



kr (från 65 kr) per spelad timme. Detta med anledning av att vi inom några år kommer att behöva 

byta underlag. 

  

 

Seglarläger  

Vi genomförde även under sommaren 2022 fulla seglarläger. Stort tack till Byvikens båtklubb 

som låter oss hålla till i Byviken och ger oss tillgång till klubbstuga samt båtplatser både på land 

och i vattnet. 

 

 

Nyhetsbrev  

Under året har vi mejlat ut två stycken nyhetsbrev, båda breven har spridits digitalt (FB och 

hemsida) samt via anslagstavlor. Vi jobbar aktivt med att få in fler e-postadresser till vårt 

register, så att vi når fler med utskick via mejlen. 

 

 

Rindö Workout 

Den 3 september genomförde vi för tredje året eventet Workout Rindö där vi erbjöd flera 

träningspass (SomaMove, Tennis, CrossNature, Afrodans, Box, Funktionell Styrka och Crossfit). 

Även i år blev det en mycket lyckad och uppskattad träningsdag i vackert väder.  

 

 

Rindöruset  

KA1 IF var medarrangör 2022 och stöttade med bland annat material och sekretariat.  

 

 

Rommeresan  
2022 togs beslut att KA1 IF skulle stå för kostnaderna för 2023 års Rommeresa för de deltagare som var 

under 18 år gamla. Initialt sattes ett tak på 48 deltagare + 2 ledare men pga. av ett handhavande fel på 

Rommes Alpins sida, slutade det med att det blev 68 platser på bussen och dessa fylldes före anmälans 

sista datum + en väntelista på 4 deltagare. Vi hade procentuellt fler yngre deltagare än andra år vilket var 

syftet med att stå för kostnaderna. Styrelsen skall under året utvärdera förslaget och kommer återkomma 

inför 2024 resan.  
 

Ledarträff och HRL utbildning 

Vi hade en ledarträff där vi samlade föreningens alla ledare under en eftermiddag. Vi 

genomförde också en HRL-utbildning inför seglarskolan och erbjuder då både ungdomsledare på 

denna såsom övriga ledare i föreningen.  

 

 

Övrigt 
 

Sammanfattning 

Sammanfattningsvis är vi fortsatt glada och tacksamma för att vi har möjlighet att bedriva så 

många aktiviteter på ön. Vi är alla också mycket stolta över det arbete som bedrivs inom 

föreningen och det engagemang medlemmar, barn, föräldrar, ledare och funktionärer visar.   

 

Vi från styrelsen vill varmt tacka alla de ledare och övriga funktionärer som ställer upp för vår 

verksamhet och förening.  

 

 



Styrelsen 

Styrelsen har under året genomfört 9 protokollförda sammanträden. Rollen som sekreterare har 

roterat under året. 

 

Styrelsen 2022 har bestått av 

Katherine Bergkvist   ordförande  

Solveig Rettig sekreterare  

Stefan Axelsson kassör 

Felisa Krzyzanski ledamot 

Ewa Bergström ledamot 

Ylva Jonsson Strömberg ledamot 

   

 

Suppleant 

Måns Söderqvist suppleant 

Johan Karlöf  suppleant 

Johan Larsson suppleant 

 

Valberedning 

Rikard Gille 

Kent Larsson 

 

Revisorer 

Eva Billaudel Revisor 

Jan-Olof Schill Revisor 

Måns Rydén  Revisorssuppleant 

  

 

KA1IF har under året varit ansluten till: Svenska Innebandyförbundet 

   Svenska Gymnastikförbundet 

   Svenska Seglarförbundet 

 

Under året har det förts dialog med Vaxholms Kommun om vår verksamhet, kommunen är 

positiva till vår verksamhet och vårt utnyttjande av idrottshallen 
 

Ekonomin i föreningen är god och särredovisas. 

 

Rindö 2023-04-12 

 

 

Solveig Rettig Stefan Axelsson  Ewa Bergström  

 

 

 

Ylva Jonsson Strömberg Katherine Bergkvist  Felisa Krzyzanski 

   


